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Tverrkirkelig  
misjonsstiftelse med 
virke hovedsakelig i 
Norge, Ungarn og 
Ukraina I N F O R M A S J O N S B L A D

Vi må bare gripe inn 
   - må bare hjelpe!

Kraftfull kampanje i Ungarn        
blant sigøynerne!

Åtte år som «statsløse»  
i Tyrkia tar  virkelig  
på for  fam.  
Hekmatara!

Nødropene fra  
Ukraina skjærer i  
våre hjerter!
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Det er så vondt å se de lidelser som igjen rammer 
dette flotte ukrainske folket som har en slik 
 smertefull historie!
Etter 30 års engasjement i landet har det ukrainske 
folket fått en stor plass i våre hjerter. Straks krigen 
brøt ut og grusomhetene som skjer i landet ble kjent, 
måtte vi bare sette i gang og organisere en om ‐
fattende innsamlingsaksjon gjennom Aksjon for Håp.

Disse to karene er ikke soldater, selv om det kan se slik ut. De er begge 
 åndelige krigere, nemlig pastorer i hvert sitt område. De står begge på for 
fullt i bresjen for å kjøre ut mat etc.. som blir kjøpt inn fra overføringene 
fra Norge. De setter sitt eget liv i fare for å hjelpe andre. En kollega i 
 hjelpearbeidet ble nylig skutt av en snikskytter, så de prøver å beskytte seg 
så godt de kan. Steven Leskiv (til venstre) er pastor i en menighet i 
 Vinnitsa‐området, mens Vladimir Kuzmych (til høyre) er pastor i Lviv‐
 området

Våre samarbeidspartnere i Ukraina er brennende ildsjeler som vi har stått 
sammen med i flere tiår. Vi kan ikke få gjort noe inne i Ukraina nå, men  
våre venner står på for fullt med å kjøpe inn mat, medisiner og alt som 
trengs for de pengene vi samler inn, og alt dette bringer de ut til mennesker 
i nød, både ved fronten og andre steder. De lager også mat selv, som de 
deler ut etter behov. La oss huske på disse heltene i våre bønner

Slitne mennesker foran sine raserte hjem, 
 som får hjelp av våre samarbeidspartnere 

 

Veiene som de kjører hjelpen ut på  
er noen ganger rene slagmarken 

Tusen hjertelig takk til deg som har bidratt til at vi har 
kunnet utrette så mye, og dekke så mange behov.  
Men det trengs mer!  
Vi vet ikke når denne galskapen slutter! Uansett, så 
trengs det hjelp og støtte i lang tid framover!  Må Gud 
velsigne deg som har gitt, og deg som vil bidra fort ‐
satt. Du kan bruke bankkto.: 2801 08 06048 ‐  eller 
Vips: 624039. 

Vi takker Gud for alle dere som har bidratt til at penger har 
strømmet inn, og betydelige beløp formidles hele tiden til 
forskjellige områder, hvor våre samarbeids partnere står 
på, natt og dag. Det er snakk om både  materiell og åndelig 
hjelp. Mengder av mennesker får mat,  medisiner, husly 
etc. Også sårede soldater blir tatt hånd om av våre 
 samarbeidspartnere i Ukraina. Denne krigen er  grusom. 
Ukrainerne lider enormt i disse dager. Det meldes om 
 omfattende tortur, voldtekter i familiens påsyn, og 
 regelrett nedslaktning av mennesker. Mange mennesker er 
traumatisert ‐ mange roper på Gud. Våre samarbeidspart‐
nere har også fullt opp å gjøre med sjelesorg, forbønn og å 
ta seg av alle som søker Gud til frelse. 

Viktor Derevyanko er en av  
våre ivrige samarbeids‐partnere

Av Jan Hoholm



Det er så fint å virke blant sigøynerne. Selvfølgelig er det også 
 utfordrende, for de er jo preget av den destruktive kulturen som 
de sitter så fast i. Men samtidig er de både åpne og søkende. Det 
gjør at Herren når hjertene, og når de blir frelst og opplever gleden 
i Herren,  hender det at det tar litt av, men på en god måte.  
Jeg har stor tro på en gjennomgripende vekkelse blant  sigøynerne 
i Ungarn, og jeg mener å se konturene av dette. Selv om mange 
blir frelst, må vi passe på at vi ikke evangeliserer fortere enn vi 
greier å ta oss av dem som søker Gud, ellers blir det som å sette 
nyfødte barn ut i skogen. Deres bakgrunn krever at vi jobber med 
dem og bakker dem opp. Derfor har vi etablert et undervisnings‐
prosjekt ‐ en  misjonsskole ‐ som vi nå driver sammen med en 
dansk  menighet. Dette prosjektet har båret rike frukter, og mange 
har fått en positiv utvikling, og flere av dem som har fulgt denne 

 undervisningen er i full tjeneste for  
Gud i dag. Ca. to  ganger i året har vi en  
stor inspirasjonskonfe ranse ut fra dette prosjektet, og da samles 
hundrevis av  sigøynere fra forskjellige områder. Det var en slik 
 konferanse som var hovedsaken på turneen i mars.  
 
 

Sigøynerkonferansen 
Det hadde vært fint om alle som leser dette hadde hatt mulighet 
til selv å oppleve den fantastiske atmosfæren. Folk jublet og 
 danset, noen søkte frelse og fornyelse, andre helbredelse og Gud 
virket med kraft. Demoner åpenbarte seg, og mennesker ble satt 

Flykninger hentet og hjulpet i Norge

Gud har lagt sigøynerne i mitt hjerte. Derfor har de 1. prioritet i våre prosjekter  
i Ungarn. Det er helt nødvendig at all misjonsvirksomhet er startet av, og ledes  
av Gud, ellers blir det bare strev og lite frukt. Derfor samarbeider vi med  
ungarere og andre som også kjenner på det samme kallet, og har den samme  
nøden for dette folket. Vi støtter derfor fast nøkkelpersoner i Ungarn som vi  
står sammen med. 

i frihet. Jeg takker Gud 
for at han var med og 
stadfestet sitt ord. 
Denne konferansen 
hadde vi sammen med 
våre danske venner. Det 
er så fint å samarbeide 
med Allan Kuzma og 
våre ungarske venner, 
for vi opplever en slik 
enhet i visjonen, og det 
er helt nødvendig for å 
lykkes.

En herlig broder ‐ Jørg Magne  Hadland og jeg ‐ dro sammen til Nurnberg 
i Tyskland og hentet ni  ukrainere. De var nære kjente av  Aksjon for Håp, 
og ville gjerne til Norge.  Det var en veldig  strabasiøs tur, men alt gikk 
greit, og de var veldig takknemlige for å få komme til Norge. Vi, og en 
annen medarbeider i Aksjon 
for Håp, tok oss av dem i våre 
hjem i over   en måned, inntil 
Farsund kommune kunne ta 
ansvar for dem. Vi er veldig 
glade for å kunne hjelpe også 
på denne måten.  

Jørg og meg sammen med ukrainerne som vi 
hentet til Norge

Fint å samarbeide med Allan Kuzma. Vi delte på forkynn‐
elsen denne gangen. Det er lett å forkynne når vi har en 
slik utmerket tolk som Benjamin Tenkely 

Vår samarbeidspartner og tolk, Natasha, var en 
av dem som var på rømmen fra krigen, og som 
vi hentet fra Tyskland. Hun hadde med seg sine 
tre barn. Ettersom hun behersket norsk, ble hun 
 ansatt som tolk straks det ble startet flyktning‐
mottak i vår kommune. På fritiden tolker hun i 
vår lokale menighet, for det kommer mange 
 ukrainere på møtesamlingene.

Av Jan Hoholm

Spennende ting er på gang blant sigøynerne i Ungarn
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• Misjonsvirksomhet i  

Øst‐Europa. 
• Evangeliseringskampanjer. 
• Menighetsplanting. 
• Pionerarbeide blant  

sigøynerne i Ungarn. 
• Underhold av lokale  

medarbeidere i øst.      
• Hjelpeprosjekter. 
• Korrespondanseskole i  

Ukraina.  
• Misjonsskole for sigøynere. 
• Støtte til forfulgte  

konvertitter. 
• Misjonsstøtte til India. 

Det røyner på for familien Hekmatara. De roper til Gud samtidig som de står 
faste i troen på at Herren skal åpne en dør for dem. På vegne av familien, har 
Zahra sendt en gripende hilsen med bilde. 

Åtte års karantene
Alle har opplevd hva som menes med karantene etter at pandemien (korona) 
begynte. Livet vårt fikk store begrensninger, vårt miljø ble mindre osv. Mange 
begynte å klage og mange begynte å kjempe mot strenge regler. Hvorfor kan vi 
ikke gå ut fra huset, eller reise utenfor byen? MEN VI HAR SITTET I KARANTENE 
I 8 ÅR! Vi har ikke normale rettigheter ‐ ikke jobb ‐ ingen plan osv. 
  
Vi bor nær Ephesus som vi leser om i Bibelen. Derfor 
kommer det mange turister med fly, men mest med 
cruiseskip til byen vår. Akkurat nå har jeg tatt en tur til 
sentrum, og jeg ser på kaien alle turistbåtene som 
 kommer og går. Jeg blir opprørt ‐ veldig opprørt! 
Hvor lenge skal vi være i karantene?  Men jeg takker 
Gud for at han er med oss. Han passer på oss på alle 
måter. Han sendte sine engler, norske venner, som har 
stått sammen med oss i disse vanskelige årene som vi 
har gått gjennom. Men jeg håper at denne skildringen 
 kanskje kan hjelpe dere å forstå hvordan vi føler i vår 
 situasjon.  
 
Jesus lovet i Amin sin drøm at han skal hjelpe oss og 
 velsigne oss. Derfor stoler vi på Jesus.  
Men Jesu har ikke sagt hvordan og når det skal skje. 
USAs ambassade takker oss for tålmodigheten vår, og 
sier at prosessen er i gang. Samtidig opplever vi at 
 tyrkiske myndigheter presser oss på alle måter for å 
prøve å få oss til å forlate landet, noe som jo er umulig for oss. 
 
Vi opplever det som Jesus taler om i Matt. 5:11: «Ja, salige er dere når de spotter og forfølger 
dere og lyver allslags ondt på dere for min skyld». Uansett hva som skjer, vil vi ikke skjule lyset 
fra Herren, men vi ønsker at hans lys skal stråle ut gjennom oss slik som det står om i Matt. 
5:16. Det er underlig å oppleve at når vi prøver å hjelpe noen, eller er sammen med noen som 
blir kjent oss, gir de uttrykk for at de opplever oss annerledes på en positiv måte. Men dette er 
noe som vi ikke selv reflekterer over. Vi er jo bare slik, og gjør bare det som vi kjenner oss ledet 
til av Jesus i våre hjerter.  
 
Vi vil takke alle dere gode trofaste venner som husker på oss og støtter oss i denne vanskelige 
tid som verden er kommet i, særlig på grunn av denne forferdelige krigen i Ukraina. Kanskje er 
Tyrkia et av de landene utenfor krigsområdene som opplever konsekvensene verst. Her er en 
forferdelig inflasjon. Hver dag er det dramatiske prisøkninger osv. I og med at vi er helt 
 avhengige av støtten fra våre venner i Norge, kjenner vi presset enda sterkere i denne 
 situasjonen. Men vi vet at Herren er med oss, og vi har Jesus og Den Heldige Ånd i våre hjerter, 
så vi står på videre fram mot seier over omstendighetene.  
 
På vegne av hele min familie vil jeg bringe en hjertelig takk for all forbønn og støtte! Må Gud 
velsigne hver og en rikelig tilbake! 
 

Hilsen Zahra 


